
 

 
Vragen ex. artikel 45 van het regelement van orde van de gemeenteraad. 
Schriftelijke vragen: Handhaven communicatieprocessen rondom ruimtelijke initiatieven  

 

 

 

Zwolle, 20 september 2017. 

 
 

Geacht College, 
 
Op het raadsplein van 11 september jl heeft de raad ingestemd met de Informatienota 
Communicatieprocessen rondom ruimtelijke Initiatieven. 
 
Naar aanleiding van het (niet de schoonheidsprijs ontvangende) proces rondom plaatsing van een 
antennemast in de Zwolse wijk Aa-landen heeft de raad vorig jaar november 2 moties aangenomen 
ter verbetering van de communicatieprocessen met omwonende Zwolse burgers bij ruimtelijke 
initiatieven. Beide moties zijn uitgewerkt in genoemde informatienota Communicatieprocessen 
rondom ruimtelijke initiatieven. 
De in deze nota opgenomen verbeterprocessen om zowel vanuit gemeentelijke zijde als vanuit de 
kant van de initiatiefnemer de burger tijdig mee te nemen en te informeren staan hierin centraal. 
 
In de Stentor van maandag 18 september lezen we echter opnieuw over een ruimtelijk initiatief, nu 
in de Kamperpoort, waarover omwonende burgers aangeven het " jammer te vinden dat je als 
burger pas als allerlaatste de plannen gepresenteerd krijgt. De vergunning is al in april aangevraagd, 
en nu pas krijgen wij het via de bouwtekeningen te horen".  
Waarbij het feit dat gebrekkige communicatie als groot onderdeel benoemd wordt opvallend is.  
 
Bovenstaande brengt de fractie van de VVD tot de volgende vragen: 

1. Hoe kan het dat de bewoners van de Kamperpoort wonende rondom Lijnbaan en de 
Fenixhof niet door gemeente en ook niet door de initiatiefnemer van de bouwplannen tijdig 
over de plannen te horen hebben gekregen en vragen hebben kunnen stellen  

2. Hebben deze Zwolse burgers nu nog wel een ander instrument dan aanhoren wat de 
initiatiefnemer wil gaan bouwen en indien ze zich hier niet in kunnen vinden de voor een 
burger niet altijd bekende en kosten met zich mee brengende weg naar de Raad van State te 
moeten volgen  

3. Is het college bereid ons mee te nemen en uit te leggen hoe deze casus had kunnen/moeten 
verlopen volgens de nieuwe aanpak zoals we die hebben vastgesteld en waar budget voor is 
toegekend 

 

Namens de fractie van de VVD 

Aly van der Vegte 


